

Offer for USD Time Deposit

Tenor	Deposit Rate	Permissible Amount
3 months	4.00%	>=\$50,000

Offer for AED Time Deposit

Tenor	Deposit Rate	Permissible Amount
3 months	4.30%	>=AED180,000

Terms & Conditions

- 1. The preferential interest rate is applicable only on the time deposits booked from the 'Fresh Funds' in your account. Fresh Funds refer to the funds that are incremental to the daily balances as of 30th June 2025 and that do not originate from any transfers from your existing accounts with Citibank N.A. including any of its affiliates or subsidiaries.
- 2. For this offer of preferential interest rates to be applicable, the minimum deposit amount of Fresh Funds should be AED 180,000 or USD 50,000
- 3. Other funds, except the 'Fresh Funds', can be booked at the standard rates.
- 4. This offer will be valid for a limited period i.e. July 23, 2025 to August 31, 2025 (both dates inclusive)
- 5. This offer can only be availed by calling your banker who will explain the complete process in detail to you.
- 6. You agree to have understood the terms applicable to this offer, as mentioned herein, and further agree that the offer is subject to the Citibank, N.A., UAE Branch ("Citibank") Terms and Conditions that can be found at www.citibank.ae, and is also available at our branch.
- 7. With regards to booking of time deposits and availing the offers, you agree to be aware of the applicable laws, rules, directives and regulations as issued by the Central Bank of UAE, and agree to abide by the same.
- 8. You are aware of your right to a Cooling-off Period of 5 business days, during which period you can decide to not continue with the said product or service without incurring any costs.
 - In the event you decide to prematurely terminate and withdraw some or all of the funds during the tenor of the time deposit, the interest rate on the withdrawn amount shall be applicable as 'pre-terminated deposits' outlined in Citibank Terms and Conditions.
- 9. These Terms and Conditions are governed by and shall be construed in accordance with the laws of the UAE.
- 10. The Customer irrevocably agrees that the civil courts of the Emirate of Dubai shall have exclusive jurisdiction to hear and determine any suit, action or proceeding and to settle any disputes which may arise out of or in connection with these Terms and Conditions.
- 11. The promotions, products and services mentioned in the referenced document are not offered to individuals resident outside the United Arab Emirates. The referenced document is not, and should not be construed as, an offer, invitation or solicitation to buy or sell any of the promotions, products and services mentioned therein to such individuals.
- 12. Customer qualifying under this Promotion cannot concurrently qualify under any other offer related or applicable to Citigold and Citi Private client account relationship.



عرض للوديعة لأجل بالدولار الأمريكي

الحد المسموح	معدل الوداثع	المدة
>=\$50,000	4.00%	3 أشهر

عرض للوديعة لأجل بالدرهم الإماراتي

الدد المسموح	معدل الودائع	المدة
>=AED180,000	4.30%	3 أشهر

الشروط والأحكام

- 1. ينطبق سعر الفائدة التفضيلي فقط على الودائع لأجل التي يتم فتحها باستخدام "أموال جديدة" في حسابك. تشير الأموال الجديدة إلى الأموال التي تُضاف إلى أرصدة الحساب اليومية كما في تاريخ 30 يونيو 2025، والتي لا يكون مصدرها أي تحويلات من حساباتك الحالية لدى Citibank N.A, بما في ذلك أي من الشركات التابعة له أو فروعه.
 - 2. لكي تكون مؤهلًا للحصول على هذا العرض الخاص بسعر الفائدة التفضيلي، يجب أن لا تقل قيمة الأموال الجديدة المودعة عن 180,000 درهم إماراتي أو 50,000 دولار أمريكي.
 - 3. أي أموال أخرى غير "الأموال الجديدة" يمكن استخدامها لفتح ودائع ولكن بأسعار الفائدة العادية.
 - 4. يسرى هذا العرض لفترة محدودة فقط من 23 يوليو 2025 وحتى 31 أغسطس 2025 (شاملًا كلا التاريخين).
- 5. يمكنك الاستفادة من هذا العرض فقط من خلال التواصل مع مدير حسابك الذي سيشرح لك كافة التفاصيل والخطوات اللازمة.
 - 6. تُقربأنك قد قرأت وفهمت الشروط المتعلقة بهذا العرض كما هو موضح هنا، وتوافق على أن هذا العرض يخضح لشروط وأحكام Citibank.ae فرع الإمارات ("سيتي بنك")، والتي يمكنك الاطلاع عليها عبر الموقح www.citibank.ae أو في أي من فروعنا.
 - 7. تُقر أيضاً بأنك على علم بالقوانين والأنظمة والتعليمات والتوجيهات الصادرة عن مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي والمتعلقة بفتح الودائع لأجل، وتوافق على الالتزام بها.
 - 8. تعلم أن لديك الحق في فترة مراجعة مدتها ٥ أيام عمل، يمكنك خلالها اتخاذ قرار بعدم الاستمرار في المنتج أو الخدمة دون تحمُّل أي رسوم.
 - في حال قررت إنهاء الوديعة وسحب جزء أو كل المبلغ قبل انتهاء مدة الوديعة، فسيتم تطبيق سعر الغائدة الخاصب "الودائع المنهية قبل موعدها" كما هو موضح في شروط وأحكام سيتي بنك.
 - 9. تخضع هذه الشروط والأحكام ويتم تفسيرها وفقاً لقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة.
- 10. يوافق العميل بشكل نهائي وغير قابل للتراجع على أن المحاكم المدنية في إمارة دبي تتمتع بالاختصاص الحصري للنظر في أي دعوى أو إجراء قانوني يتعلق بهذه الشروط والأحكام أو ينشأ عنها.
 - 11. العروض والمنتجات والخدمات المذكورة في هذا المستند غير موجهة للأفراد المقيمين خارج دولة الإمارات العربية المتحدة. ولا يُعد هذا المستند عرضاً، أو دعوة، أو تحفيزاً لشراء، أو بيع أي من هذه العروض أو المنتجات أو الخدمات لهؤلاء الأفراد.
- 12. لا يمكن للعميل المؤهل لهذا العرض الاستفادة من أي عرض آخر يتعلق بعلاقة حساب سيتي جولد أو سيتي برايفت كلاينت في نفس الوقت.